

សេចក្តីណែនាំពីធ្វើដំណើរតាមរថយន្តក្រុងរបស់ RIPTA
សេចក្តីណែនាំជាដំណាក់កាលក្នុងការប្រើប្រាស់រថយន្តក្រុង

នាំមកជូនលោកអ្នកដោយអាជ្ញាធរដឹកជញ្ជូនសាធារណៈ Rhode Island (RIPTA)

ទំព័រទី 2

តោះ! យើងនាំគ្នារៀបចំដំណើរកម្សាន្តរបស់យើង!

របៀបធ្វើដំណើរដោយរថយន្តក្រុង

រថយន្តក្រុង RIPTA គឺជាមធ្យោបាយងាយស្រួល គួរឲ្យទុកចិត្ត និងមានសុវត្ថិភាពក្នុងការធ្វើដំណើរឆ្ពោះទៅកាន់គោលដៅរបស់អ្នក។ មិនថាអ្នកធ្វើដំណើរទៅកាន់កន្លែងធ្វើការ ទៅទិញទំនិញ ឬទៅសួរសុខទុក្ខមិត្តភក្តិភ្នំនោះទេ រថយន្តក្រុង RIPTA គឺជាមធ្យោបាយធ្វើដំណើរដែលសន្សំសំចៃ ប្រកបដោយសុខភាព និងមិនមានសម្ពាធឡើយ។

អេ Carlos ខ្ញុំចង់ទៅសួរសុខទុក្ខអ្នកម៉ែង Mary។ ហេតុអ្វីក៏យើងមិនទៅជាមួយគ្នាដោយជិះរថយន្តក្រុងទៅ?

ខ្ញុំអាចទូរសព្ទទៅកាន់ RIPTA តាមរយៈលេខ 781-9400 នោះពួកគេនឹងជួយប្រាប់យើងពីផ្លូវ និងតារាងពេលធ្វើដំណើរ។
*ចំពោះអ្នកដែលមានបញ្ហាក្នុងការស្តាប់ គឺអាចទូរសព្ទទៅកាន់លេខ 711 ឬ 1-800-745-5555

ហេតុអ្វីក៏យើងមិនចូលទៅកាន់គេហទំព័រ RIPTA.com ទៅ? វាជួយរៀបចំការធ្វើដំណើរជាមួយនឹងតារាងពេលរថយន្តក្រុង និងព័ត៌មានធ្វើដំណើរផ្ទាល់ខ្លួន។

អ្នក ក៏អាចស្វែងរកតារាងពេលរថយន្តក្រុងនៅការិយាល័យ RIPTA ដែលមានអាសយដ្ឋានស្ថិតនៅ 705 Elmwood Avenue ក្នុង Providence ។ សូមជ្រើសរើសយកតារាងពេលណាមួយនៅមជ្ឈមណ្ឌលដឹកជញ្ជូនចម្រុះ Kennedy Plaza (Kennedy Plaza Intermodal Transportation Center) មជ្ឈមណ្ឌលទេសចរ Newport Gateway (Newport Gateway Visitors Center) Amtrak Providence និងក្រុមប្រឹក្សាទេសចរណ៍ Pawtucket Blackstone Valley (Pawtucket Blackstone Valley Tourism Council)។

ទំព័រទី 3

តោះ យើងនាំគ្នាទៅជិះ

មិនទាន់បានទេ សំណាញ់ចិត្ត។

លេខ 11... នោះគឺរថយន្តក្រុងរបស់យើង!

តោះ យើងនាំគ្នាចាំដល់មនុស្សចុះអស់សិន ចាំយើងឡើងទៅជិះ។

ដោយសារតែយើងត្រូវប្តូរទៅជើងរថយន្តក្រុងមួយទៀតដើម្បីសម្រេចការធ្វើដំណើរឯកទិសទៅកាន់ផ្ទះអ្នកម៉ែង Mary ខ្ញុំនឹងស្នើសុំអ្នកបើកបររថយន្ត។

ការធ្វើដំណើរឯកទិសមានតម្លៃ \$2.00 បូកបន្ថែមនឹង .50 សេនទៀតសម្រាប់ការប្តូរដើរថយន្ត។

ខ្ញុំទទួលបានការបញ្ចុះតម្លៃ ពីព្រោះខ្ញុំជាព្រឹទ្ធវ័យ។ * ដូច្នោះ ការធ្វើដំណើររបស់ខ្ញុំនឹងមានតម្លៃ \$1.00 ហើយការប្តូរដើរថយន្ត របស់ខ្ញុំគឺ .25សេន។ ដំបូង ខ្ញុំស្តុកប័ណ្ណបញ្ចុះតម្លៃធ្វើដំណើរតាមថយន្តក្រុងសម្រាប់ព្រឹទ្ធវ័យ (Senior Reduced Bus Pass) របស់ខ្ញុំ នឹងម៉ាស៊ីនអានកាតវ័យឆ្លាតរបស់ប្រអប់គិតប្រាក់ (farebox's Smart Card Reader) បន្ទាប់មកបង្ហាញកាតរបស់ ខ្ញុំទៅកាន់អ្នកបើកបរ។ ខ្ញុំនឹងដាក់ប្រាក់ចំនួនពីរដុល្លារទៅក្នុងប្រឡោះបញ្ចូលសាច់ប្រាក់ បន្ទាប់មកទៀត ខ្ញុំនឹងទទួលបាន**ប័ណ្ណ អាចប្រាក់**ដែលមានតម្លៃ .75សេន ដោយខ្ញុំអាចប្រើវាសម្រាប់ការធ្វើដំណើរត្រឡប់មកវិញ។

ខ្ញុំបានទិញសៀវភៅមួយក្បាលស្តីពី RIPTIKs នៅឯផ្សារ។* ខ្ញុំនឹងដាក់មួយនៅក្នុងប្រឡោះខាងឆ្វេងជាន់លើបង្គុយប្រអប់ គិតប្រាក់។

*ព័ត៌មានលម្អិតអំពីតម្លៃគឺ មានចែងនៅទំព័រ “តើវាមានតម្លៃប៉ុន្មាន?”។

ទំព័រទី 4

ដើរទៅមុខ រួចអង្គុយនៅលើកៅអីនោះ ម៉ាក...
កៅអីនោះគឺ រក្សាទុកសម្រាប់ព្រឹទ្ធវ័យ។

ការធ្វើដំណើរនោះ ពិតជាមានជាសុភាពមែន។ ជិតមកដល់ចំណតយើងហើយ។

យើងនៅឆ្ងាយពីទីនោះមួយប្តូក ដូច្នោះ ខ្ញុំទាញខ្សែដើម្បីឲ្យអ្នកបើកបរដឹងថា ពួកយើងចង់ចុះ។

ឥឡូវនេះ ពួកយើងនឹងប្តូរទៅជិះដើរថយន្តផ្សេងទៀតដើម្បីទៅជួបអ្នកមីង Mary។

*សំបុត្រប្តូរដើរថយន្តក្រុងនេះ មានសុពលភាពរយៈពេល 2 ម៉ោង។

លេខ 26... នោះគឺថយន្តក្រុងរបស់យើង!

ឥឡូវនេះ យើងនឹងប្រើប័ណ្ណប្តូរដើរថយន្តរបស់យើង។

យើងនៅទីនេះ!

ទំព័រទី 5

វិធីមើលតារាងពេលថយន្តក្រុង

- ចំណុចចាប់ផ្តើម និងចំណុចបញ្ចប់គឺ មានគូសបង្ហាញនៅលើផែនទី។
- ស្ថានីយ៍សម្រាប់ប្តូរដើរថយន្តក្រុងគឺ ត្រូវបានគូសតាងដោយសញ្ញា “T” ហើយនៅជាប់នោះ មានលេខខ្សែថយន្តក្រុងដែល អ្នកអាចប្តូរដើរថយន្តបាន។

-ពិនិត្យរកមើលម៉ោងដែលថយន្តក្រុងនឹងឈប់នៅចំណតជាក់លាក់នៅទីនេះ។ ប្រសិនបើចំណតរបស់អ្នកមិនមានបង្ហាញនៅទីនេះទេ សូមអ្នកធ្វើការប៉ាន់ស្មានម៉ោងមុន និងក្រោយចេញពីចំណត។

-រកមើលកំណត់សម្គាល់ជាពិសេសៗដែលផ្តល់ព័ត៌មានចាំបាច់អំពីខ្សែផ្លូវ និងតារាងពេលវេលាថយន្តក្រុង។

លេខ និងឈ្មោះរបស់ខ្សែផ្លូវថយន្តក្រុងមានបង្ហាញនៅលើ**គម្របសៀវភៅផ្សព្វផ្សាយ** និងលើកញ្ចក់មុខរបស់ថយន្តក្រុង។

តារាងពេលវេលានីមួយៗមានផែនទីពីរ។ ផែនការមួយសម្រាប់ចូលចំណត (ឆ្ពោះទៅកាន់ទីក្រុង) និងមួយទៀតសម្រាប់ចេញពីចំណត។

វិធានសម្រាប់ការធ្វើដំណើរតាមថយន្តក្រុង

ទុកកៅអីខាងមុខសម្រាប់ព្រឹទ្ធវ័យ និងជនពិការ។

ចំពោះឧបករណ៍បន្លឺសម្លេងគឺអាចប្រើបានតែជាមួយកាសប៉ុណ្ណោះ។

បត់ទេះរុញទារក និងទេះរុញមុននឹងឡើងជិះ ហើយមិនត្រូវយកវត្ថុផ្ទាល់ខ្លួនមកបាំងផ្លូវដើរនោះទេ។

អនុញ្ញាតឲ្យឈរបានតែពីក្រោយខ្សែបន្ទាត់ពណ៌លឿងប៉ុណ្ណោះ។

មិនអនុញ្ញាតឲ្យជក់បារី បរិភោគអាហារ ឬពិសាភេសជ្ជៈនៅលើថយន្តក្រុងឡើយ។

មិនអនុញ្ញាតឲ្យសត្វឡើងលើថយន្តឡើយ (លើកលែងតែសត្វដែលផ្តល់សេវាកម្ម)។

មិនអនុញ្ញាតឲ្យនាំយកអាវុធ ជាតិផ្ទុះ អាគុយឡាន ឬអង្គធាតុរាវដែលងាយឆេះឡើងលើថយន្តក្រុងរបស់ RIPTA ឡើយ។

ឡើងជិះថយន្តក្រុងតាមរយៈទ្វារមុខ និងចុះពីលើថយន្តតាមទ្វារខាងក្រោយ។ ត្រូវប្រើគំនូសផ្លូវថ្មីរឹង ហើយត្រូវមើលឆ្វេងស្តាំសងខាង និងមិនត្រូវបាំងចន្លោះដែលរក្សាទុកសម្រាប់កៅអីរុញនោះឡើយ។

តែងតែយកវត្ថុរបស់ខ្លួនទៅជាមួយ។

មិនត្រូវប៉ះកញ្ចប់ដែលគួរឲ្យសង្ស័យ ឬត្រូវគេបោះបង់ចោលនោះទេ!

ត្រូវជូនដំណឹងទៅអ្នកបើកបរភ្លាមៗ។

ទំព័រទី 6

តើវាមានតម្លៃប៉ុន្មាន ?

RIPTA ផ្តល់នូវផលិតផលគិតប្រាក់តាមរយៈអ៊ិនធឺណែត (e-fare) ជាច្រើនប្រភេទដោយផ្អែកទៅតាមតម្រូវការធ្វើដំណើររបស់អ្នក។ តំណាងផ្នែកសេវាកម្មអតិថិជនម្នាក់អាចជួយអ្នកធ្វើការសម្រេចចិត្តថាតើ e-fare ណាមួយស័ក្តិសមនឹងអ្នក។

ប្រឡោះបញ្ចូលកាត

ផ្ទាំងបង្ហាញពីព័ត៌មាន
ឧបករណ៍អានកាត់យន្តាត
ប្រឡោះសម្រាប់ឆ្លុកកាត
ប្រឡោះសម្រាប់បញ្ចូលសាច់ប្រាក់
ប្រឡោះសម្រាប់បញ្ចូលកាក់

តម្លៃ ៖ \$2.00

តម្លៃសម្រាប់សេវាកម្មរថយន្តក្រុងធម្មតា។ ដាក់បញ្ចូលក្រដាសប្រាក់លា និងរាប (សម្រាប់តែក្រដាសប្រាក់ \$1, \$5, \$10 និង \$20 ប៉ុណ្ណោះ) ទៅក្នុងប្រឡោះបញ្ចូលសាច់ប្រាក់ ឬដាក់កាក់ (ម្តងមួយកាក់) ទៅក្នុងកំប៉ុងដាក់កាក់។ អ្នកបើកបរមិនអាច អាប្រាក់បានឡើយ។ ប័ណ្ណអាប្រាក់គឺត្រូវបានចេញដោយប្រអប់គិតប្រាក់។

ការប្តូរជើងរថយន្តក្រុង ៖ .50សេន

មុននឹងបង់ប្រាក់ អ្នកត្រូវប្រាប់អ្នកបើកបរថាអ្នកចង់ប្តូរជើងរថយន្តក្រុង។ សំបុត្រប្តូរជើងរថយន្តនឹងចេញដោយប្រអប់គិតប្រាក់ ហើយវាមានសុពលភាពរយៈពេលពីរម៉ោង គិតចាប់ពីពេលទិញជើងរថយន្តណាមួយ។

ព្រឹទ្ធវ័យ និងជនពិការទទួលបានការបញ្ចុះតម្លៃនៅម៉ោងដែលមិនសូវមមាញឹក ជាមួយនឹងប័ណ្ណបញ្ចុះតម្លៃធ្វើដំណើរតាម រថយន្តក្រុង RIPTA ឬប័ណ្ណ Medicare។

ព្រឹទ្ធវ័យ/ជនពិការ ៖ \$1.00 (ម៉ោងមិនសូវមមាញឹក)

ប្តូរជើងរថយន្ត ៖ .25 សេន (ម៉ោងមិនសូវមមាញឹក)

ជនពិការ និងព្រឹទ្ធវ័យដែលមានចំណូលទាបអាចមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ទទួលបានប័ណ្ណរថយន្តក្រុងដោយ មិនគិតថ្លៃ។

ប័ណ្ណធ្វើដំណើរសម្រាប់រយៈពេលមួយថ្ងៃតម្លៃ \$6.00

មានសុពលភាពសម្រាប់រយៈពេល 24 ម៉ោងគិតចាប់ពីពេលដែលចេញប័ណ្ណ។
មានសុពលភាពក្នុងការធ្វើដំណើរតាមរថយន្តក្រុង និងរថយន្តទេសចរណ៍ដោយគ្មានកំណត់។
ការទិញធ្វើឡើងនៅពេលឡើងលើរថយន្ត។ មុននឹងបង់ប្រាក់ សូមប្រាប់ទៅកាន់អ្នកបើកបរថា អ្នកចង់បានប័ណ្ណធ្វើដំណើរ សម្រាប់រយៈពេលមួយថ្ងៃ។
បន្ទាប់មក គ្រាន់តែឆ្លុកកាតនៅក្នុងប្រឡោះសម្រាប់ឆ្លុកប៉ុណ្ណោះ។

ប័ណ្ណធ្វើដំណើរ 15 ដងតម្លៃ \$26.00 **

គ្មានរយៈពេលផុតកំណត់។
មានសុពលភាពរហូតដល់ពេលប្រើអស់។
រាប់បញ្ចូលទាំងការប្តូរជើងរថយន្ត។
មានសុពលភាពសម្រាប់រថយន្តទេសចរណ៍ និងរថយន្តក្រុងរបស់ RIPTA តែប៉ុណ្ណោះ។
បញ្ចូលទៅក្នុងប្រឡោះបញ្ចូលកាត។

RIPTIKs តម្លៃ \$20.00*

កញ្ចប់សម្រាប់សំបុត្រធ្វើដំណើរឯកទិសចំនួន 10 សន្លឹក រាប់បញ្ចូលទាំងការប្តូរជើងរថយន្តធ្វើដំណើរចំនួនមួយលើកសម្រាប់ការធ្វើដំណើរម្តង។

បញ្ចូលទៅក្នុងប្រឡោះបញ្ចូលកាត។

គ្មានរយៈពេលផុតកំណត់។

ប័ណ្ណសម្រាប់ធ្វើដំណើររយៈពេលមួយខែតម្លៃ \$62.00 ក្នុងមួយខែប្រតិទិន។**

វាមានអត្ថប្រយោជន៍សម្រាប់ការធ្វើដំណើរឥតកំណត់ តាមរយៈ FlexService រថយន្តក្រុង និងរថយន្តទេសចរណ៍របស់ RIPTA ទូទាំងរដ្ឋ។

ឆ្លុតនៅក្នុងប្រឡោះខាងស្តាំជាន់ខាងលើបង្គួររបស់ប្រអប់គិតប្រាក់។

ប័ណ្ណអាចប្រាក់ – ដែលចេញដោយម៉ាស៊ីនគិតប្រាក់មានសមតុល្យតូចបំផុតត្រឹម .25c និងធំបំផុតត្រឹម \$18.50។

វាមានអត្ថប្រយោជន៍សម្រាប់ការធ្វើដំណើរនាពេលអនាគត។ គ្មានរយៈពេលផុតកំណត់។ មានសុពលភាពរហូតដល់ពេលប្រើអស់។ *តែវាមិនអាចប្តូរជាសាច់ប្រាក់បានឡើយ។*

កុមារ – ដែលមានអាយុក្រោមប្រាំឆ្នាំអាចធ្វើដំណើរដោយឥតគិតថ្លៃ ដែលអមដំណើរដោយមនុស្សពេញវ័យ (មនុស្សពេញវ័យម្នាក់អាចនាំបានកុមារបីនាក់)។

* មានលក់នៅ Kennedy Plaza, Stop and Shop, និង Eastside Marketplace

** មានលក់នៅ Kennedy Plaza និង Eastside Marketplace

ទំព័រទី 7

កម្មវិធីផ្តល់ប័ណ្ណរថយន្តក្រុងសម្រាប់ព្រឹទ្ធវ័យ និងជនពិការ

RIPTA ផ្តល់ជូននូវកម្មវិធីផ្តល់ប័ណ្ណរថយន្តក្រុងពិសេសដែលផ្តល់ប័ណ្ណបញ្ចុះតម្លៃ ឬមិនគិតថ្លៃសម្រាប់ព្រឹទ្ធវ័យ និងជនពិការដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់។ ប័ណ្ណរថយន្តក្រុងគឺ សម្រាប់ព្រឹទ្ធវ័យ និងបុគ្គលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ដទៃទៀតដែលមានឯកសារមានសុពលភាព។ ព្រឹទ្ធវ័យ និងជនពិការអាចធ្វើដំណើរក្នុងតម្លៃពាក់កណ្តាលជាមួយនឹងប័ណ្ណបញ្ចុះតម្លៃ RIPTA ។ ពួកគេត្រូវបង់ពេញថ្លៃក្នុងអំឡុងម៉ោងសេវាកម្មមាញឹករបស់ RIPTA (7 ព្រឹក - 9 ព្រឹក និង 3 ល្ងាច-6 ល្ងាច) នៅថ្ងៃធ្វើការ ប៉ុន្តែនៅម៉ោងដទៃទៀត ពួកគេគ្រាន់តែបង់ពាក់កណ្តាលតែប៉ុណ្ណោះនៅពេលដែលបង្ហាញប័ណ្ណបញ្ចុះតម្លៃ RIPTA ឬប័ណ្ណ Medicare។ ព្រឹទ្ធវ័យ និងជនពិការដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់អាចជិះដោយឥតគិតថ្លៃ ដោយប្រើប្រាស់ប័ណ្ណដោយមិនគិតថ្លៃ RIPTA។ នៅឆ្នាំ 2015 ប័ណ្ណរថយន្តក្រុងដោយឥតគិតថ្លៃសម្រាប់ព្រឹទ្ធវ័យ និងជនពិការ គឺមានតម្លៃ \$25.00 ហើយវាមានសុពលភាពរយៈពេល 5 ឆ្នាំ។

តើខ្ញុំមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ដែរឬទេ ?

ព្រឹទ្ធវ័យ

ប្រសិនបើអ្នកមានអាយុ 65 ឆ្នាំ ឬចាស់ជាងនេះ នោះអ្នកមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ក្នុងការទទួលបានប័ណ្ណបញ្ចុះតម្លៃរថយន្តក្រុងរបស់ RIPTA ដោយស្វ័យប្រវត្តិ នៅពេលដែលអ្នកបង្ហាញឯកសារសម្គាល់អត្តសញ្ញាណដែលមានរូបថត ជាមួយ

នឹងភស្តុតាងបញ្ជាក់ពីអាយុ។ ប័ណ្ណរថយន្តក្រុងដោយឥតគិតថ្លៃរបស់ RIPTA សម្រាប់ព្រឹទ្ធវ័យ គឺផ្អែកទៅលក្ខខណ្ឌនៃចំណូលទាប។

ជនពិការ

ដើម្បីទទួលបានប័ណ្ណបញ្ជុះតម្លៃថយន្តក្រុងរបស់ RIPTA អ្នកត្រូវបង្ហាញលិខិតពីទីភ្នាក់ងារអនុម័តដូចជាការិយាល័យសេវាស្តារនីតិសម្បទា សាលារៀនសម្រាប់មនុស្សច្នៃ RI ឬលិខិតបញ្ជាក់ពីការភាពសន្តិសុខសង្គម។ ដើម្បីទទួលបានប័ណ្ណរថយន្តក្រុងដោយឥតគិតថ្លៃរបស់ RIPTA អ្នកត្រូវបំពេញទៅតាមលក្ខខណ្ឌនៃចំណូលទាប។

សូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រ RIPTA.com ឬទូរសព្ទទៅកាន់លេខ 784-9500 លេខបន្ត 604 សម្រាប់ដំណើរការនៃសិទ្ធិទទួលបានពេញលេញ។

តើខ្ញុំត្រូវដាក់ពាក្យស្នើសុំប័ណ្ណរថយន្តក្រុងដោយឥតគិតថ្លៃ ឬបញ្ជុះតម្លៃរបស់ RIPTA នៅឯណា ?

សូមទៅកាន់ការិយាល័យធ្វើប័ណ្ណសម្គាល់ខ្លួនដែលមានរូបថតរបស់ RIPTA ដែលស្ថិតនៅ Kennedy Plaza Intermodal Transportation Center ក្នុង Downtown Providence។ ការិយាល័យនេះ បើកបម្រើសេវាកម្មពីថ្ងៃច័ន្ទ ដល់ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ពីម៉ោង 9 ព្រឹក រហូតដល់ថ្ងៃត្រង់ និងពីម៉ោង 1 ថ្ងៃរហូតដល់ម៉ោង 4 ល្ងាច។

ជារៀងរាល់សប្តាហ៍ បុគ្គលិកផ្នែកធ្វើប័ណ្ណសម្គាល់ខ្លួនដែលមានរូបថតរបស់ RIPTA តែងធ្វើដំណើរទៅកាន់សហគម័ទូទាំងរដ្ឋដើម្បីផ្តល់ប័ណ្ណរថយន្តជូនព្រឹទ្ធវ័យ និងជនពិការមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ ដែលមិនអាចធ្វើដំណើរទៅកាន់ការិយាល័យយើងខ្ញុំនៅក្រុង Providence។ ការិយាល័យធ្វើប័ណ្ណសម្គាល់ខ្លួនដែលមានរូបថតនឹងបិទទ្វាររៀងរាល់ថ្ងៃសុក្រ ដើម្បីផ្តល់សេវាកម្ម “road trip” សម្រាប់ចែកចាយប័ណ្ណសម្គាល់ខ្លួនដែលមានរូបថតនៅទូទាំងរដ្ឋ។ សូមទូរសព្ទទៅកាន់សេវាអតិថិជន ឬចូលទៅកាន់គេហទំព័រ RIPTA.com ដើម្បីឱ្យដឹងថាមាន road trip ដែលបានកំណត់នៅជិតអ្នកដែរឬទេ!

អត្រាបញ្ជុះតម្លៃសម្រាប់ព្រឹទ្ធវ័យ និងជនពិការ

សម្រាប់ជនពិការ និងព្រឹទ្ធវ័យដែលមានលក្ខណៈសម្បត្តិគ្រប់គ្រាន់ RIPTA ផ្តល់ជូននូវកម្មវិធីផ្តល់ប័ណ្ណរថយន្តក្រុងពិសេសដែលរាប់បញ្ចូលទាំងប័ណ្ណបញ្ជុះតម្លៃ និងប័ណ្ណឥតគិតថ្លៃ។ បុគ្គលមានចំណូលទាបដែលមានអាយុយ៉ាងតិច 65 ឆ្នាំ ឬមានពិការភាពអាចធ្វើដំណើរដោយឥតគិតថ្លៃ* ជាមួយនឹងប័ណ្ណរថយន្តក្រុងឥតគិតថ្លៃរបស់ RIPTA។ ចំពោះបុគ្គលដទៃទៀតដែលមានអាយុយ៉ាងតិច 65 ឆ្នាំ ឬមានពិការភាពត្រូវបង់ពេញថ្លៃក្នុងអំឡុងម៉ោងមមាញឹករបស់សេវាកម្ម RIPTA (ម៉ោង 7 ព្រឹកដល់ 9 ព្រឹក និងម៉ោង 3 ល្ងាចដល់ម៉ោង 6 ល្ងាច) នៅថ្ងៃធ្វើការ ហើយត្រូវបង់ប្រាក់ថ្លៃសំបុត្រតែ ½ ប៉ុណ្ណោះសម្រាប់ម៉ោងផ្សេងទៀត បន្ទាប់ពីពួកគេបានបង្ហាញប័ណ្ណសម្គាល់ខ្លួនជនពិការ/ព្រឹទ្ធវ័យរបស់ RIPTA ឬប័ណ្ណ Medicare។

ដោយគ្រាន់តែត្រួតប័ណ្ណរបស់អ្នកលើប្រអប់គិតប្រាក់។

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមស្តីពីវិធីបំពេញលក្ខខណ្ឌកម្មវិធីផ្តល់ប័ណ្ណរថយន្តក្រុងរបស់ RIPTA សម្រាប់ព្រឹទ្ធវ័យ និងជនពិការអតិថិជនអាចទូរសព្ទទៅកាន់ 784-9500 លេខបន្ត 604 ឬចូលទៅកាន់គេហទំព័រ RIPTA.com ។

**ទំព័រទី 8
ការប្រើប្រាស់កេអិរេញ**

ផ្តល់ការប្រើប្រាស់សេវាកម្មសម្រាប់ជនពិការគឺជា ចំណុចអាទិភាពរបស់ RIPTA! រាល់យានយន្តរបស់ RIPTA ទាំងអស់អនុវត្តតាមច្បាប់ស្តីពីជនពិការអាមេរិក (Americans with Disabilities Act) និងមានជណ្តើរយន្ត និងច្រកសម្រាប់កៅអីរុញដែលអាចទ្រទ្រង់ទម្ងន់បានប្រហែលជា 600 ផោន។ ប្រតិបត្តិករលើរថយន្តក្រុងត្រូវបានបណ្តុះបណ្តាលពីរបៀបប្រើប្រាស់ជណ្តើរយន្ត និងអាចជួយអ្នកដំណើរដែលមានពិការភាព ក៏ដូចជាការប្រកាសអំពីចំណតនៅទីតាំងចំណតសំខាន់ៗផងដែរ។

ចាំ/បាទ លោក។ លោកអាចចូលមកដោយសុវត្ថិភាពហើយ។

ខ្ញុំនឹងព្រលែងខ្សែទាំងនេះ នៅពេលដែលអ្នកចុះ។

ហើយក៏សូមអរគុណអ្នកដែលបានជួយដាក់ខ្សែក្រវ៉ាត់កៅអីខ្ញុំ។

ចំណតរបស់ខ្ញុំធាតុដល់ហើយ ដូច្នេះខ្ញុំនឹងរុញរថនៅពីក្រោយកៅអីបត់ដើម្បីឲ្យអ្នកបើកបរដឹង។

ទំព័រទី 9

សេវាកម្ម ADA

សម្រាប់ជនពិការដែលមិនអាចប្រើប្រាស់រថយន្តក្រុងតាមខ្សែផ្លូវថ្នល់នោះ RIPTA ផ្តល់ជូនសេវាដឹកជញ្ជូនជនពិការតាមរយៈកម្មវិធី The Ride Program ដូចដែលបានតម្រូវនៅក្នុងច្បាប់ស្តីពីជនពិការអាមេរិក (ADA) ឆ្នាំ 1990។ សូមទំនាក់ទំនងកម្មវិធី Ride តាមរយៈលេខ 461-9760 សម្រាប់ពាក្យស្នើសុំ ADA ឬមានសំណួរអំពីសេវាកម្ម ADA។

កម្មវិធី ADA Paratransit ផ្តល់ជូនសេវាកម្មទៅដល់ទីកន្លែង ដែលតម្រូវឲ្យមានការកក់ទុកជាមុន។ រាល់ការធ្វើដំណើរទាំងអស់ត្រូវចាប់ផ្តើម និងបញ្ចប់នៅក្នុងរយៈពេល ៣ ម៉ាយនៃខ្សែផ្លូវថ្នល់ក្នុងធម្មតារបស់ RIPTA ។

តើនរណាមានសិទ្ធិទទួលបាន ?

- បុគ្គលណាដែលមានពិការភាព ហើយមិនអាចប្រើប្រាស់ជណ្តើរយន្តសម្រាប់កៅអីរុញ ឬច្រកធម្មតាដែលបំពាក់នៅលើរថយន្តក្រុង។
- បុគ្គលណាដែលមានពិការភាព ហើយមិនអាចធ្វើដំណើរទៅកាន់ ឬចេញពីចំណតរថយន្តក្រុងបាន។

តើខ្ញុំត្រូវរៀបចំសម្រាប់ការជិះដោយរបៀបណា ?

- សូមទូរសព្ទទៅកាន់ Ride តាមរយៈលេខ 461-9760។
- ត្រៀមនូវព័ត៌មានចាំបាច់រាប់បញ្ចូលទាំងឈ្មោះរបស់អ្នក អាសយដ្ឋានពិតប្រាកដនៃចំណុចចាប់ផ្តើម និងចំណុចគោលដៅរបស់អ្នក ព្រមទាំងម៉ោងដែលអ្នកជិះ។

តើវាមានតម្លៃប៉ុន្មាន ?

តម្លៃសំបុត្រសម្រាប់ Ride ADA គឺ \$4.00 សម្រាប់ឯកទិស។

តើខ្ញុំអាចទៅទីណា ?

- ការណាត់ជួបវេជ្ជបណ្ឌិត

- ទិញទំនិញ
- មើលភាពយន្ត
- ហាងកាត់សក់
- កន្លែងណាមួយដែលអ្នកចង់ទៅ ហើយស្ថិតក្នុងរយៈពេល ៣ ម៉ាយនៃផ្លូវធ្វើដំណើររបស់ ADA!

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីសេវាកម្មដឹកជញ្ជូនជនពិការ ADA សូមទូរសព្ទទៅកាន់លេខ 461-9760។

ទំព័រទី 10

កម្មវិធីសេវាដឹកជញ្ជូន (TRANSIT SERVICE PROGRAMS)

ផ្លូវថ្នល់

សេវាកម្មទូទាំងរដ្ឋនៅក្នុងខ្សែផ្លូវថ្នល់ចំនួន 55។

TransART

កម្មវិធី TransART បានបង្កើតកន្លែងអង្គុយចាំថយន្តក្រុងសាធារណៈមូលដ្ឋានទៅជាកន្លែងប្រកបដោយសិល្បៈ និងការបំផុសគំនិតសម្រាប់សហគមន៍។ គោលបំណងរបស់កម្មវិធី TransART គឺដើម្បីលើកកម្ពស់បទពិសោធន៍នៃបុគ្គលទាំងឡាយណាដែលប្រើប្រាស់សេវាកម្ម RIPTA តាមរយៈការផ្តល់ជូនកន្លែងអង្គុយ និងជម្រកបាំងនឹងអាកាសធាតុ ទន្ទឹមនឹងការណែនាំពីជម្រករង់ចាំថយន្តក្រុងដ៏រស់រវើក និងគួរឱ្យចាប់អារម្មណ៍ ដល់ទេសភាពតាមផ្លូវនៃបរិស្ថានជុំវិញ។ កម្មវិធីនេះអាចអនុវត្តបានតាមរយៈមូលនិធិដឹកជញ្ជូនសហព័ន្ធ (federal transit funds)។ រាល់គម្រោង TransART ទាំងអស់ RIPTA នឹងរ៉ាប់រងនូវការចំណាយ 80% នៃគម្រោង ចំណែក 20% ទៀតគឺផ្គត់ផ្គង់ដោយទីភ្នាក់ងារ/សហគមន៍ដែក្នុង។

សេវាកម្ម Flex (Flex Service)

សេវាកម្មនៅតំបន់ជិតខាងដែលមានតម្លៃស្មើនឹងសេវាកម្មទូទៅ។ ភ្ជាប់ទៅកាន់ផ្លូវស្តង់ដារថយន្តក្រុង។ ឥឡូវនេះគឺមាននៅ Coventry, Kingston, Narragansett, Pascaog, Slatersville, South Aquidneck, West Warwick, Westerly និង Woonsocket។ សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម សូមទូរសព្ទទៅកាន់លេខ 1-877-906-FLEX (3539) ។

បេសកកម្មរបស់ RIPTA

ដើម្បីផ្តល់ជូនសេវាកម្មដឹកជញ្ជូនដែលមានសុវត្ថិភាព ទំនុកចិត្ត និងសន្សំសំចៃ ជាមួយនឹងក្រុមការងារស្នាក់ជំនាញ និងប្រកបដោយវិជ្ជាជីវៈដែលមានទំនួលខុសត្រូវចំពោះអតិថិជនរបស់យើង បរិស្ថាន និងប្តេជ្ញាចិត្តបម្រើការងារដឹកជញ្ជូនឱ្យបានល្អប្រសើរ។

ទំព័រទី 10

ផ្នែកធនធានធ្វើដំណើរទៅបំពេញការងារ RI (Commuter Resource RI)

យើងមកទីនេះដើម្បីជួយឱ្យការធ្វើដំណើរទៅបំពេញការងាររបស់អ្នកឱ្យកាន់តែប្រសើរ!

កម្មវិធីឥតគិតថ្លៃ ដែលសហការឧបត្ថម្ភដោយមន្ទីរដឹកជញ្ជូន RI (RI Department of Transportation) និងផ្តល់មូលនិធិដោយរដ្ឋបាលសហព័ន្ធផ្លូវហាយវេ (Federal Highway Administration), Commuter Resource RI ផ្តល់ជូននូវសេវាកម្ម និងព័ត៌មានដូចខាងក្រោម ៖

កម្មវិធីចត និងធ្វើដំណើរ (Park n' Rides)

យើងជួយអ្នកធ្វើដំណើរទៅបំពេញការងារកកន្លែងចតដោយងាយស្រួល និងម៉ោងសេវាកម្មថយន្តក្នុងសម្រាប់អ្នកធ្វើដំណើរ បំពេញការងារ និងសេវាកម្មដឹកជញ្ជូនហ្នឹង។

កម្មវិធីឧបត្ថម្ភលើការចតយានយន្ត (Parking Cash Out)

យើងគាំទ្រមុខជំនួញលើការអនុវត្តច្បាប់រដ្ឋ 37-5-7.1 ដែលតម្រូវឱ្យនិយោជកជាក់លាក់មួយចំនួនដែលផ្តល់ប្រាក់ ឧបត្ថម្ភក្នុងការចតដល់និយោជិករបស់ខ្លួន ដើម្បីផ្តល់ជូនប័ណ្ណធ្វើដំណើរ RIPTA ជំនួសឱ្យចំណាត់ថយន្តវិញ។

ការធ្វើដំណើរតាមថយន្តរួម (Carpooling)

យើងខ្ញុំនឹងជួយស្វែងរកអ្នករួមដំណើរតាមថយន្តជូនអ្នក!

បញ្ចុះតម្លៃការចតនៅទីក្រុង (សម្រាប់ការធ្វើដំណើររួមគ្នា)

យើងផ្តល់ជូននូវការបញ្ចុះតម្លៃសម្រាប់ចំណាត់ដែលប្រកបដោយសុវត្ថិភាពនៅក្នុងអគារ Providence Place Mall។

កម្មវិធី Guaranteed Ride Home

នៅពេលកើតមានស្ថានភាពអាសន្ន កម្មវិធីនេះនឹងផ្តល់ជូនអ្នកធ្វើដំណើរតាមថយន្តរួមគ្នានូវការជិះថយន្តឈ្នួល (Taxi) ដោយឥតគិតថ្លៃ ដែលលុបបំបាត់ភាពស្មុគស្មាញបណ្តាលមកការធ្វើដំណើរតាមថយន្តរួម។

ការធ្វើដំណើរទៅសាលារៀនរួមគ្នា (School Pool)

សេវាកម្មឥតគិតថ្លៃដែលផ្តល់ជូនមាតាបិតានូវបណ្តាញគ្រួសារដ៏មានសុវត្ថិភាព និងគួរឱ្យទុកចិត្ត ដែលមានចំណាប់អារម្មណ៍ ចែករំលែកទំនួលខុសត្រូវក្នុងការធ្វើដំណើរទៅសាលារៀននាពេលថ្ងៃ។

ប័ណ្ណ U-Pass

យើងផ្តល់ការដឹកជញ្ជូនសម្រាប់សិស្សរៀននៅសាកលវិទ្យាល័យ ឬមហាវិទ្យាល័យដៃគូ ដែលមានផ្តល់ការបញ្ចុះតម្លៃ ឬឥតគិតថ្លៃលើមធ្យោបាយធ្វើដំណើរ RIPTA។

លេខទូរសព្ទដែលមានប្រយោជន៍

សេវាអតិថិជន & ព័ត៌មានអំពីតារាងពេល	781-9400
សេវាបញ្ជូនសារ TDD RI (TDD RI Relay)	1-800-745-5555 ឬ 711
ផ្នែកបាត់ & រកឃើញ	784-9500 x 133
ការិយាល័យធ្វើប័ណ្ណសម្គាល់ខ្លួនដែលមានរូបថត	784-9500 x 604
ផ្នែកធនធានធ្វើដំណើរទៅបំពេញការងារ	784-9500 x 126
ខ្សែទូរសព្ទកក់សេវា Flex	1-877-906-FLEX (3539)
មន្ត្រីសម្របសម្រួល ADA	784-9500 x 153
កម្មវិធី Ride	461-9760
កម្មវិធីផ្តល់ប័ណ្ណថយន្តក្នុងសម្រាប់ព្រឹទ្ធវ័យ & ជនពិការ	784-9500 x 604

សូមទូរសព្ទទៅកាន់ផ្នែកធនធានធ្វើដំណើរទៅបំពេញការងារ RI ថ្ងៃនេះ តាមរយៈលេខ 781-9400 ឬអ៊ីម៉ែលទៅកាន់ commuter@RIPTA.com។